
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 5 
MANDAG DEN 15. JANUAR 2007 kl. 18. 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Kresten Valdal, Erik Jonas Pedersen, Ole Colberg, 

Søren Kofoed, Mette Bjersing, Jack Schytt, Per Jakobsen, Ulla Maltesen, Anders He-
bo og Kim Christrup. 

 
Afbud:  Anders Nielsen og Søren Nielsen. 
  
Referent: Erik Jonas Pedersen. 
 
 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Siden sidst. 

Klavs Andreassen refererede kort fra sidste HB møde: 
• Regnskabet ser pænt ud 
• Retningslinier for licens budget skal behandles på næste HB møde, og forslag 

skal ud til kredsene inden deres repræsentantskabsmøder. Ulla Maltesen fore-
slog, at seniorer, der kun deltager i holdturneringen ikke skal betale licens, og 
efterlyste nye tiltag for rabatordningen. 

• Der var ikke kommet andre forslag til formandsposten. 
• Der var endnu ikke forslag til næstformandsposten, forslag ønskes inden næste 

HB møde, idet man ønsker åbenhed om forslagene. 
• U9 vil formentlig spille på kort bane næste sæson, medens U11 spiller på lang 

bane. 
• Problemet med dommermangel er sendt tilbage til kredsene. Ulla Maltesen fo-

reslog, at klubber der afholder turneringer forsøger at skaffe dommere fra egne 
rækker. Jack Schytt vil lave et oplæg til repræsentantskabsmødet.  

Klavs Andreassen havde deltaget i Tåstrups 75 års jubilæum. 
 

Pkt. 2: Økonomi. 
Der er udsendt orientering om de nye bankkonti til minikassererne.  
Det uddelte årsregnskabet 2005/06 udviser et overskud på ca. kr. 8.000,00. Alle ud-
valg, med undtagelse af SSU, har haft overskud i forhold til budget. Der mangler en 
afregning med Yonex, når denne foreligger, vil regnskabet blive sendt til revisor. 
 
Der har været afholdt budgetmøde med minikassererne, og man var nået frem til et 
budget for 2007/08. Der blev udleveret en regnskabsoversigt, der indeholdt budgettet 
for 2007/08. Kresten Valdal meddelte, at der arbejdes hen imod et aktivitetsbudget. 
Selvom der ikke i år er brugt af aktivitetspuljen, vil den blive forøget i det kommende 
budget. Pengene kommer ved at beskære de enkelte udvalg, for på denne måde at an-
spore udvalgene til aktiviteter, som kan finansieres af aktivitetspuljen. Taksterne blev 
diskuteret, uden der dog blev opnået fuld enighed, dog ønskede BREDU at hæve nog-
le takster. 
Der blev udleveret et foreløbigt regnskabsoverslag for sæsonen 2006/07, som summa-
risk angiver de enkelte udvalgs forbrug. Det er meningen, at der foreligger et sådant 
overslag til hvert bestyrelsesmøde, så udviklingen i økonomien kan følges. 
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Kontoplanen i det nye regnskabssystem er ved at være på plads. Der blev udleveret et 
eksemplar til alle udvalg, der så kan komme med særlige ønsker. Når kontoplanen er 
færdig laves en vejledning, så de enkelte minikasserer kan følge udviklingen direkte. 
For at regnskabet kan være opdateret, skal der indsendes bilag mindst en gang pr. må-
ned. Der blev udleveret et forslag til et skema til afregning. 
Det blev aftalt at udbetalinger skal ske umiddelbart efter modtagelsen, dog senest efter 
3 hverdage. 

 
Pkt. 3: Breddekonsulentordningen. 

Der var tvivl om, hvorvidt SBKr. skulle overtage den del af breddekonsulentens tid, 
som KBKr. ikke ønskede at udnytte, afgørelsen blev udsat til senere. 
Evalueringsmøde med DBF d. 15. marts 2007, Klavs Andreassen og Mette Bjersing 
deltager fra SBKr.. 

 
Pkt. 4: SBKr.’s holdturnering fremover. 

Da Karen Margrethe Hallarth og Per Jacobsen stopper, mangler der personer, der er 
villige til overtage dette arbejde. Det blev aftalt, at Ole Colberg kontakter Anders Ni-
elsen, Karen Margrethe Hallarth og Erik Jonas Pedersen, for at få en idé om arbejdes 
omfang. 
  

Pkt. 5: SBKr.’s repræsentantskabsmøde. 
NB: Datoen er ændret fra d. 20. marts til d. 21. marts 2007.  
Indbydelsen lægges allerede nu på hjemmesiden, invitationer udsendes pr. e-mail. 
Dagsorden udsendes også pr. e-mail senest 8 dage før. 
Beretninger skal være Anders Hebo i hænde senest d. 1. februar 2007.  
Udvalgene undersøger hvilke medlemmer der fortsætter og evt. forslag til nye med-
lemmer inden d. 15. februar 2007.  
Klavs Andreassen udsender/indkalder forslag til æresmedlemmer og fortjenstmedaljer.  

 
Pkt. 6: Spørgeskema fra DBF. 

Klavs Andreassen skrev bestyrelsens vurdering ind i skemaet og udsender det senere 
til bestyrelsesmedlemmerne til godkendelse. 
  

Pkt. 7: Orientering fra udvalgene. 
Breddekonsulent. 
Kim Christrup meddelte, at der ikke var indkommet kommentarer til den sidste rap-
port. 
Der køres et forsøg i Vemmelev, hvor man også henvender sig til de omkringliggende 
klubber, hvorved man får dækket en stor del af Vestsjælland. Materialet er færdigt, og 
når forsøget er kørt, vil det blive prøvet i andre områder. 
Kim Christrup foreslog, at der i forbindelse med SM bookes et lokale, hvor der kan 
holdes foredrag og gives orientering om SBKr.’s arbejde. 
BREDU. 
Et nyligt udsendt høringsmateriale blev diskuteret. Svarfristen var alt for kort (8dage) 
til at give et uddybende svar. Mette Bjersing lovede at lave et udkast til et foreløbigt 
svar. Klavs Andreassen pointerede, at kredsen ikke skal være en driftsorganisation for 
forbundet. 
Der har været afholdt 2 begyndercup med ca. 78-80 deltagere fra 18 klubber. 
SSU. 
Intet. 
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USU. 
U13 samling på Fyn var en stor succes. 
VETU. 
Der afholdes VM i Taiwan i april 2007.  
UDU. 
Søren Kofoed stopper som formand. Han vil forsøge at finde en afløser. 
I april afholdes T3 og T4 i samarbejde med KBKr. 
DU. 
Jack Schytt meddelte, at vi nok får 2 nye dommere. 
Klavs Andreassen foreslog, at man giver de nye dommere nogle interessante udfor-
dringer for at undgå, at de stopper efter få år. 
IT. 
Erik Jonas Pedersen meddelte, at DBF p.t. ikke ønsker at udlevere e-mail lister, og at 
vi indtil videre vil holde vores eget adressekartotek opdateret. 
AU. 
Intet nyt 
Sæsonplan. 
Ulla Maltesen meddelte, alle senior turneringer er optaget, og at der kun mangler nog-
le ungdomsturneringer. 
DGI vil afholde pointgivende kommunemesterskaber! 

Pkt.: 8: Eventuelt. 
Intet 
 
Næste bestyrelsesmøde er den 8. marts 2007, næste Au møde den 21. februar 2007. 
 

 
 
 
 
 
 
 

Mødet slut kl. 23.      godkendt
  


